
PnńokóiNr64/2023
z posiedzenia

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Chełmna
z dnia 27 czerwca 2023 roku

Obecni na posiedzeniu:

Marek Gębka— przewodniczący
Dominika Wikiera
Wieslaw Derebccki
Ilona Smolińska
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W posiedzeniu udział wzięła Pani Bogumiła Szymańska — kierownik Wydziału Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Tematyka posiedzenia:

]. Otwarcie:
- stwierdzenie quorum
- przyjęcie protokołu : poprzedniego posiedzenia
2. Przyjęcie porządku posiedzenia:
› przegłosowanie porządku posiedzenia

3. Kontrola Wydzialu Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska- przegląd drzewostanu.
oraz nasadzeń w terenie.

4. Kontrola Wydziału Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska- w zakresie:
› organizacja i realizacja robót publicznych,
— nadzór nad należytym stanem nawierzchni chodników i ulic, cząstkowe remonty
i okresowe przeglądy,

- utrzymanie czystości na terenie miasta
- likwidacja szkód po wichurach i ulewach

5. Sprawy bieżące

6. Zakończenie

Ad. 1. Otwarcie

Przewodniczący Komisji p. Gębka - otworzyl posiedzenie witając członków komisji oraz
zaproszonego gościa,



- stwierdzenie quorum

Przewodniczący Komisji p. Gębka — stwierdził. Że obecnych jest 4 członków komisji. co
stanowi wymagane quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Ad.2. Przyjęcie porządku posiedzenia:

PrzewodniczącyKomisji p. Marek Gębka— przypomniał porządek posiedzenia, który został
przyjęty jednogłośnie. bez zastrzeżeń,

Ad. 3. Kontrola Wydziału GospodarkiMiejskiej i Ochrony Środowiska- przeglad
drzewostanu, oraz nasadzeń w terenie.

Przewodniczący Komisji p. Marek Gębka- poinformował. że punkt dotyczy wcześniejszej
kontroli tzn. zakresu zadań, za który odpowiada Pani inspektor ds. konserwacji i utrzymania
zieleni. niemniej obecna na posiedzeniu Pani Bogumiła Szymańska jest kierownikiem
Wydziału i przełożoną pani Inspektor w związku z czym posiada wiedzę i odpowie na pytania
komisji.

Komisja poprosiła o informacje dotyczące kotów wolnożyjącyeh i opieki jakie miasto
nad nimi sprawuje.
Jak wynika z informacji wolnożyjace koty są dokanniane i sterylizowane Stawiane są dla nich
również budki na osiedlach. Obecnie trwa wymiana uszkodzonych budek. Wcześniej były
wykonywane ze sklejki i nie chroniły dostatecznie zwierząt przed mrozami. Nowe budki bedą
wykonane z drewna, a co za tym idzie będa cieplejsze.
Po sugestii komisji, ze drewniane budki również nie beda wystarczające Pani kierownik
poinformowała. ze przed zimą. budki zostana ocieplone styropianem

Ad. 4. Kontrola Wydziału Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska- w
zakresie:
- organizacja i realizacja robót publicznych.
~ nadzór nad należytym stanem nawierzchni chodników i ulic. cząstkowe remonty
i okresowe przeglądy.

- utrzymanie czystości na terenie miasta
- likwidacja szkód po wichurach i ulewach

Komisja zwróciła uwagę na dwie sprawy. które należy zmienić
Pierwsza dotyczy targowiska na chełmińskim rynku. Rynek jest wizytówką naszego miasta, austawione na nim stragany wtapiają się w klimat starego miasta. Trzeba rozpropagować
informacje o wolnych miejscach do handlowania na straganach. aby zachęcić mieszkańcówdo
korzystania.
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Członkowie komisji mająjednak uwagę odnośnie handlowania na rynku. mianowicie stragany
z bielizną nie powinny rozwieszać swojego towaru w tam widoczny sposób, bo jest to
nieestetyczne
Pani kierownik stwierdziła, że nie ma możliwości zakazania eksponowania towarów. może co
najwyżej poprosić oto sprzedawców.

Druga sprawa dotyczy reklam na terenie starego miasta. zbyt dużych i krzykliwych. które nie
dodają uroku starówce.
Pani kierownik wyjaśnila, Że powinno to zostać ujęte w uchwale krajobrazowej o ile taka by
powstala. ponieważ kwestia reklam nie leży w gestii Wydziału a raczej Miejskiego
Konserwatora zabytków.

Przewodniczący Komisji p. Marek Gębka- zobowiązał się do przeprowadzenia rozmowy
Miejskim Konserwatorem Zabytków w kwestii ustalenia zasad dotyczących reklam _ ich,
wielkości, koloru i stylu. Możliwości powodowania. aby wykonywane byly w zgodnie z
określonym schematem.

Ad.5. Sprawy bieżące

Spraw biencych nie omawiano.

Ad. 6. Zakończenie

Przewodniczący Komisji 11. Gębka - w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia
zamknął obrady dziękując obecnym za przybycie.

Protokołoway dniczyl:


